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پاسخیدرخورمیطلبد

دژخیمان صهیونیســتی که از فرط خونریزی بوی 
خون مســتش کــرده و هر چه در غــزه بی پناه و 
لبنان مظلوم خــون بی گناهان، مــردان و زنان و 
کودکان را بــر زمین جاری می کنــد هنوز وجود 
ناپاک و پلیدش را سیراب نکرده و شهادت جمعی 
از فرماندهان و اولیای خاص خدا همچون شــهید 
جاویدان مقاومت مجاهد کبیر سید حسن نصرالله 
و فرماندهان ارشــد و دلاور حزب الله و مستشاران 
رده بــالای نظامی ایران همچــون فرمانده بزرگ 
شــهید عباس نیلفروشان و فرماندهان جان بر کف 
فلسطینی همچون شهید یحیی سنوار نیز او را در 
جنایت و خونخواری گســتاخ تر از پیش نموده و به 
خیال باطل خویش کار جبهه حق را تمام شــدنی 
پنداشته، چندی است که پا را از حد فزونتر نهاده و 
گاه و بیگاه خودش و یا عمالش در کشورهای خائن 
و خود فروخته عربی دهان نجسشان را باز کرده و 
هدف بعدی را مرجعیت عالی شیعه در عراق یعنی 
شخص آیت الله العظمی سیستانی حفظه الله تعالی 
و بالاتر از آن شــخص رهبر معظم انقلاب حضرت 
آیت الله العظمی امام خامنــه ای حفظه الله تعالی 
بیان می کنند، به نظر این گستاخی بی حد از آنجا 
نشأت می گیرد که رژیم منحوس صهیونی آنچنان 
که باید و شاید پاسخ جنایات خود را دریافت نکرده 
و این توهم شوم در ذهن پلید سردمداران آن باند 
تروریستی شکل گرفته است که می تواند دست به 

چنین جنایت وصف ناپذیری بزند. 
خدا رحمت کند شهید عظیم الشأن جبهه مقاومت 
شــهید حاج قاسم سلیمانی را که به خوبی ماهیت 
این رژیم جعلی را شــناخته و گفته بود؛اســرائیل 
مانند ســگ هاریســت که اگر از آن بترسید او به 
شــما حمله ور می شود اما اگر در مقابل او بایستید 
او از کرده خود پشیمان می شود و ما امروز به عینه 

همین مطلب را لمس می کنیم. 
اســرائیل و آمریکا و اذنابش باید بدانند که هزینه 
هر اقدامی نسبت به جبهه مقاومت برایشان چقدر 
گران تمام خواهد شــد، بعضی از موارد باید چنان 
برایشان هزینه آفرین باشــد که حتی فکر آن نیز 
در مخیله راه پیدا نکنــد و این مورد یعنی تهدید 
نفرات اول جبهه مقاومت و مخصوصاً شخص مقام 
معظم رهبــری دقیقا از همان موارد اســت. روی 
ســخنم اینجا به صورت خاص و ویژه با برادرانمان 
در نهادهای امنیتی و نیروهای مســلح و به صورت 
عام با تک تک امت حزب الله و آحاد مردم در ایران 
و جبهه مقاومت اســت، دشمن باید بداند که حتی 
فکر کردن به چنین گزینه ای برای او تبعات ناگوار 
و وحشتناکی دارد چه رسد به بیان آن و بدتر از آن 
عملیاتــی نمودن چنین حماقتی، چه اینکه پس از 
ترور شهید بزرگوار شهید هنیه اگر با تبعیت از امر 
ولی جامعه بلافاصله پاســخی کوبنده و دردناک به 
رژیم داده می شــد قطعاً دشمن لعین طمع به ترور 
سید محبوب مقاومت شهید نصرالله عزیز نمی کرد 
و مــا هنوز چنین شــخصیت بی نظیری را در کنار 

خود داشتیم. 
درست اســت که وعده صادق ۲ نور امید دوباره ای 
در قلب دلبستگان جبهه مقاومت برافروخت اما به 
تعبیر رهبر عظیم الشــأن انقلاب این کار درخشان 
کمترین مجازات برای رژیم بود و قطعاً برای توقف 
این رژیم خون آشام بایستی مجازاتی فوق دردناک 
تدارک دید. بنابراین بایستی به واسطه چنین یاوه 
ســرایی هایی از سمت رژیم اشــغالگر قدس چنان 
ضربه ای سهمگین، مهلک و فلج کننده و مستقیما 
از سمت جمهوری اسلامی ایران بر پیکره منحوس 
آن وارد نماییم که زین پس به مخیله ناپاکشان نیز 
خطور نکند که خود یا مزدورانشــان به خود اجازه 
فکر کردن به چنین مطالبــی را دهند، البته نکته 
حائــز اهمیت برای اثر گذاری بیــش از پیش این 
ضربه مهلک آن اســت که  نباید صرفا به آســیب 
زدن به استحکامات و تأسیســات و اماکن نظامی 
و امنیتی آنان بســنده نمود بلکــه باید به آنان در 
حوزه نفرات تلفات سنگینی وارد ساخت و این نکته 
دقیقا همان شــاه کلیدی است که شهید نصرالله با 
شناخت عمیقش از دشمن صهیونی روی آن تأکید 

و تمرکز ویژه ای داشت. 
در واقع پیروز این میدان کســی اســت که ابتکار 
عمــل و پیش دســتی در اقدام را در دســتور کار 
خود قرار دهد همانگونه که مولای متقیان )ع( در 
خطبه۲۷ نهج البلاغه می فرمایند»به دشــمن خود 
در همانجــا که می خواهد به شــما ضربه وارد کند 
حمله کنید و ضربه بزنید« و این یعنی همان اصل 

پیش دستی و ابتکار عمل.
 پر واضح است در صورت کوتاهی در چنین مسئله 
خطیری دشــمن خبیث گستاخ تر شده و اقدام به 
جنایــات بیش از پیش خواهد نمــود و اگر خدای 
ناکرده کوچکترین ضربه ای به جمهوری اســلامی 
ایران وارد کند این آســیب بــرای بقیه اجزای این 
جبهه به مراتب بیشتر است و به اذعان تاریخ قطعا 
هزینه ســازش و عقب نشــینی به مراتب بیشتر از 
مقاومت و ایســتادگی است، فلذا در برهه ای که به 
اقرار دوست و دشمن ایران اسلامی از همه جهات 
بر رژیم کــودک کش برتری کمــی و کیفی دارد 
 نباید فرصــت وارد کردن ضربه کاری بر دشــمن 

یاوه گو را از دست بدهیم.

یادداشت

لایحــه بودجه ســال آینده دیروز از ســوی رئیس 
جمهور به مجلس شورای اسلامی ارائه شد.

مسعود پزشــکیان دیروز لایحه بودجه سال 1404 
را به مجلس شــورای اســلامی ارائه کرد. پزشکیان 
در دفــاع از لایحه بودجه 1404 در جلســه علنی 
مجلس گفت: لایحه بودجه 1404 براساس آشنایی 
با دغدغه های موجود و تعهداتــی که به مردم داده 

شده، تهیه و تنظیم شده است.
وی همچنیــن به بخشــی از لایحه بودجه اشــاره 
کــرد و گفت: فصــل دوم بودجه 1404 به مســئله 

عدالت محــوری دلالــت دارد که طبــق برنامه نیز 
حمایت از محرومین بوده است. رئیس جمهور تصریح 
کرد: احکام برنامه بر اساس محور عدالت استخراج و 
اجرای عدالت در احکام برنامه مقدم بر سایر تکالیف 
مدنظر بوده اســت، البته معنی حرف این نیست که 
ما آن چیزهایی که نوشــتیم، بی عدالتی و تبعیض را 
یک دفعه حل خواهد کرد. پزشکیان ادامه داد: طبیعتاً 
در لایحــه بودجــه 1404 تلاش کردیم به ســمت 
رفــع بی عدالتی و تبعیض طــرف حرکت کنیم. وی 
اضافــه کرد: با توجه  به شــرایط موجود منطقه ای و 

تهدیداتی که متوجه ملت ایران است، در ارقام بودجه 
اطمینان حاصل شده که تقویت بنیه دفاعی یکی از 

اولویت های اصلی دولت باشد.
محمدباقــر قالیبــاف رئیس مجلس پــس از تقدیم 
لایحــه بودجه 1404 از ســوی رئیس جمهور گفت: 
امیــدوارم بتوانیــم رویکردهای برنامــه هفتم را در 
بودجه ســال آینده که سال دوم برنامه است تحقق 
ببخشــیم. وی افزود؛ سه شــنبه هفته آینده مجدداً 
خدمت آقای رئیس جمهور هستیم تا کلیات بودجه 

در صحن مطرح شود.
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مسعودپزشکیان:

لایحه بودجه ۱۴۰۴ براساس تعهدات به مردم تهیه و تنظیم شده است

وزیر کشــور با بیان این که »نباید اجازه داد پدیده های 
اجتماعی به مسائل امنیتی تبدیل شوند« از ویژگی های 
استاندار جدید تهران را توجه به حل مسائل اجتماعی با 

رویکرد فرهنگی دانست.
اســکندر مومنی در مراســم معارفه معتمدیان استاندار 
جدید و تودیع فخاریان استاندار پیشین تهران در وزارت 
کشور، یاد شــهدای مقاومت از جمله سیدحسن نصرالله 
و یحیی ســنوار را گرامیداشــت و اظهار کرد: شــهادت 
رهبــران مقاومت، جبهه مقاومــت را متحدتر و مقاومت 
تــر خواهد کرد. وی ادامــه داد: رئیس جمهور در دوران 
فعالیت های انتخاباتی موضوعات مختلفی را از جمله وفاق 
و همبستگی ملی مطرح کرد. اعتقاد وی بر این است که 
ایران متعلق به همه ایرانیان است و اداره کشور باید اداره 
همه نگاه ها و جریان های سیاســی، اقوام مذاهب  صورت 
بگیرد بوده و بر این اســاس، کابینه را انتخاب کردند که 
مجلس به همه کابینه رای اعتماد دادند. ما هم در وزارت 
کشــور باید بر همین ســبک عمل کنیم. ملاک انتخاب 
اســتانداران در عین دارا بودن شرایط عمومی، کارآمدی 
و شایستگی اســت. این که این فرد شایسته از چه تفکر، 
قومیت و مذهب اســت، تفاوتی نــدارد. همه اهل ایران 
هســتیم. وی یادآور شد: اولین اســتاندار اهل سنت در 
کردســتان پس از پیروی انقلاب اســلامی در این دولت 
انتخاب شــد. اولین استاندار عرب  در این دولت انتخاب 
شــد. برای اولین بــار یک خانم در کردســتان فرماندار 
شــد. وفاق ملی اعتقاد دولت چهاردهم اســت. ملاک ما 

شایستگی است نه وابستگی به موضوع خاصی.
وزیر کشــور ادامه داد: استان تهران ظرفیت ها و اهمیت 
بسیاری دارد. استاندار این استان باید بیشترین قرابت را 

به وفاق ملی داشته باشد. فخاری استاندار قبلی صداقت، 
سلامت داشته و پرکار است. کارنامه وی درخشان است. 
معتمدیان برای استان تهران با فاصله از دیگر گزینه ها، 
نمــره بالایی آورد. تهران محل آزمون و خطا نیســت و 
اســتاندار این اســتان باید کارنامه خوبی داشته باشد. 
او در خراســان جنوبی، رضوی، آذربایجان غربی بسیار 
موفق بوده اســت تحصیل کرده رشته اقتصاد است. سه 
اســتان قبلی خواهان حضور معتمدیان در اســتان های 
خــود بودند. روحیــه وی وفاق و تعامل و اســتفاده از 

ظرفیت هاست.
مؤمنی بــا بیان این کــه »نباید اجــازه داد پدیده های 
اجتماعی به مســائل امنیتی تبدیل شوند«، گفت: یکی 
دیگر از ویژگی های معتمدیان توجه به همین مســاله 

یعنی حل مسائل اجتماعی با رویکرد فرهنگی است.
وی با اشاره به چالش های استان تهران هم گفت: استان 
تهران مهاجرپذیرترین اســتان اســت. در استان چالش 
تامین آب داریم. حمل و نقل عمومی، ترافیک و آلودگی 
هوا دیگر چالش های استان است ولی این چالش ها قابل 
حل است. افزایش آسیب های اجتماعی و حاشیه نشینی 
در استان تهران وجود دارد. این چالش ها باید در اولویت 

استاندار باشد. نگاه متوازن باید به استان شود.
مومنی ادامه داد: حضور گسترده اتباع در استان چالش 
دیگری است. ســاماندهی اتباع مجاز وطرد غیرمجازها 
در اولویت باشــد. مــا قصد مهاجرســتیزی نداریم ولی 
هیچ کمک بین المللی برای مهاجرین انجام نمی شود و 
ظرفیت این تعداد مهاجران را نداریم. وی افزود: باید به 
مردم احترام گذاشــته شود. مردم باید تغییر را احساس 

کنند. امروز ما باید بهتر از فردا باشد. 

مومنیدرمعارفهاستاندارتهران:
نبایداجازهدادپدیدههایاجتماعی

بهمسائلامنیتیتبدیلشود
عضو کمیســیون اصل نود قانون اساسی، افزایش شهریه 
رشته های پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی را ظلم به مردم 
دانست و گفت: افزایش چشمگیر شهریه ها آن هم بدون 
اطلاع قبلی، ناشی از نبود نظارت در دانشگاه آزاد است.

علــی خضریان گفت وگو با ایســنا با اشــاره به افزایش 
شــهریه  رشته های پزشــکی در دانشــگاه آزاد اسلامی 
گفت: افزایش چشم گیر و سرسام آور رشته های  پزشکی 
در دانشــگاه آزاد اســلامی ظلم در حق دانشــجویان و 
خانواده های آن هاســت که در ادامــه راه باید بین ادامه 

تحصیل و یا ترک تحصیل یکی را انتخاب کنند. 
وی افزود: دانشگاه آزاد اسلامی بدون اطلاع قبلی شهریه 
برخی رشــته ها را تا ســه برابر زیاد کرده و به کسی هم 
پاســخگو نیســت. ممکن است دانشــگاه آزاد ادعا کند 
هزینه های آموزش پزشکی زیاد است و مجبوریم هزینه 
ها را از دانشــجویان اخذ کنیم. حتی اگر در این زمینه 
حق هم با دانشــگاه آزاد باشــد این دانشگاه می بایست 
قبل از شــروع ترم و در هنــگام ثبت نام هزینه تحصیل 
را به اطلاع داوطلبین می رســاند. نه اینکه دانشجویان 
را در عمل انجام شــده قرار دهد. دانشگاه آزاد حتی می 
توانست برای رعایت حال دانشجویان به صورت پلکانی 
هزینه تحصیل در رشــته های پزشکی را واقعی تر کند، 
اما افزایش ســه برابری طبیعتا برای هر قشری مشقت 

آفرین است.
نماینده تهران در مجلس وضعیت فعلی دانشگاه آزاد را 
ناشــی از نبود نظارت بر عملکرد این دانشگاه دانست و 
گفت: دانشگاه آزاد اســلامی بعد از گذشت ۳۸ سال از 
تاســیس آن، همچنان از نبود نظارت رنج می برد؛ لذا تا 
وقتی نظارتی بر عملکرد دانشــگاه آزاد نباشد و عملکرد 

مالی این دانشــگاه شفاف نشود، شرایط به همین منوال 
باقی مانده و دانشــگاه آزاد به بهانه کسری بودجه سراغ 

افزایش شهریه دانشجویان می رود. 
وی اضافه کرد: وضعیت دانشگاه آزاد به گونه ای است که 
هیچ فردی از جزئیات بودجه مصوب هیات امنا و نتایج 
حسابرســی این دانشــگاه اطلاعی نداشته و اساسا هیچ 
نهادی در حوزه مالی بر این دانشــگاه نظارت ندارد؛ به 
عنوان مثال بر اساس بند ک ماده 1۲ اساسنامه اصلاحی 
دانشــگاه آزاد اسلامی میزان شهریه این دانشگاه حسب 
مورد باید به تصویب وزارت علوم یا بهداشــت برســد. 
متاســفانه در هیچ سالی تاکنون وزارتین مربوطه میزان 
شــهریه این دانشگاه را تصویب نکرده اند و از این وظیفه 

قانونی خود شانه خالی کرده اند. 
خضریان ادامه داد: اگر ســازوکار شــکایت از بخشنامه 
شهریه دانشگاه آزاد فراهم بود دانشجویان می توانستند 
با مراجعه به مرجع صالح قضایی از دانشگاه آزاد به دلیل 
تصویب نرســاندن شــهریه در وزارت علوم یا بهداشت 
شــکایت کنند، اما متاسفانه سازوکارهای نظارتی بر این 

دانشگاه حاکم نیست.
نماینده مجلس با اشــاره به طرح ساماندهی نظارت بر 
دانشگاه  آزاد اسلامی گفت: با توجه به چنین مشکلاتی، 
طرح ســاماندهی نظــارت بر دانشــگاه آزاد در مجلس 
دوازدهــم به جریــان افتاد که در صــورت تصویب آن، 
سامانه شــفافیت مالی در این دانشگاه راه اندازی شده تا 
مــردم در جریان این موضوع قــرار گیرند که مدیران و 
مسئولان این دانشگاه چقدر حقوق می گیرند و شهریه ها 
صــرف چه اموری می شــود و در صورت لــزوم بتوانند 

تصمیمات غیرقانونی این دانشگاه را ابطال کنند.

نمایندهمجلس:
افزایشبدوناطلاعشهریهرشتههایپزشکیدانشگاهآزاد

ظلمبهمردماست

پیــرو طرح برخــی ادعاها از ســوی رائفی پــور درباره 
محتوای پاســخ رهبر معظم انقلاب اسلامی به نامه وی، 
دفتــر رهبر معظــم انقلاب به او تذکــر می دهد و مقرر 
 می شــود که رائفی پور ادعای قبلــی را به صورت علنی 

تصحیح کند.
به گزارش تســنیم ـ علی اکبر رائفی پور چندی پیش در 
یکی از ســخنرانی های خود از نامــه اش به رهبر معظم 
انقلاب اســلامی و هامش ایشان کنار این نامه خبر داده 

و ذیل آن چند ادعا مطرح کرده بود،
از جمله اینکه رائفی پور گفته بود، مقام معظم رهبری در 
هامش نامه به ایشان گفته اند که »با عزم به مسیر خود 
ادامــه بدهد«؛ او این ادعا را با این تفســیر همراه کرده 
بود که وقتی گفته می شــود؛ »با عزم ادامه بده«، یعنی 

سختی هایی هم دارد!
آقــای رائفی پور این جمــلات را به نحوی مطرح می کرد 
که گویا مســیر ایشــان مورد تأیید کامل اســت و باید 
مقابل منتقدانی که دارد، به ویژه منتقدانی که در جبهه 

دلسوزان انقلاب هستند، مقاومت کند!
پیرو این مدعاها، دفتر رهبر معظم انقلاب به ایشان تذکر 

می دهد و مقرر می شود که آقای رائفی پور ادعای قبلی را 
به صورت علنی تصحیح کند.

به دنبــال این ماجرا، وی در یک ســخنرانی در اصفهان 
)پنجشنبه هفته گذشته(، به صورت کم رمق و کم مفهومی 
این موضوع را بیان می کند و می گوید که از او خواســته 
شده است که این موضوع را ـ یعنی ادعای غلطی که او 
از هامش نامه داشته است ـ »تصریح« کند؛ حال آنکه از 
وی مشخصاً خواسته شده بود »تصحیح« کند؛ و تصریح 

با تصحیح تفاوت مشخصی دارد!
علی رغم آنکه ســخنرانی اوّل، توســط برخی به صورت 
گسترده توزیع شده بود، اما این سخنرانی دوم که حاوی 
تصحیح ـ هرچند کم رمق ـ آن سخنرانی اولیه بود، عمداً 
یا سهواً چندان بازتوزیع نمی شود و تأکید بر این اصلاح، 
جایی در بســیاری از حســاب های فضای مجازی آقای 

رائفی پور تا این لحظه نداشته است.
وی در سخنرانی دوم خود اعلام می کند که منظور از »با 
عزم به مســیر خود ادامه بدهد« اصلًا شخص رائفی پور 
نیست بلکه یک خطاب کلی به کل مردم ایران است که 

یک مسیر حق را با عزم ادامه بدهند.

ماجرایتذکردفتررهبرانقلاببهرائفیپورچهبود؟
سخنگوی کمیســیون فرهنگی مجلس گفت: برخی از 
دستگاه ها ملاحظاتی را به رئیس مجلس اعلام کردند و 
قرار شــد که این ملاحظات را ظرف مدت کمی برطرف 

کنند و سپس این قانون به دولت ابلاغ شود.
احمد راســتینه سخنگوی کمیســیون فرهنگی مجلس 
شورای اســلامی در گفتگو با فارس گفت: طبیعتاً وقتی 
یک قانونی مســیر خودش را طی می کنــد و به مرحله 
تصویب شــورای  نگهبان می رســد و مجلــس آن را به 
دولت ابلاغ خواهد کرد وظیفه دولت اجرای قانون است. 
برخی از مواضع در دولت مثل مواضع سخنگوی محترم 
شائبه هایی بر اینکه دولت اراده ای در اجرای قانون نخواهد 
داشــت را در جامعه دامن زد. وی ادامه داد: درحالی که 
واقعیت این است که آقای پزشکیان رئیس جمهور همواره 
علت مسائل کشور را عدم تمکین به قانون دانسته است 
و اجرای قانون را  همواره راه حل مشکلات کشور می داند. 
راســتینه بیان کرد: قانون حمایــت از خانواده از طریق 
ترویــج فرهنگ عفاف و حجاب یکــی از قانون های مهم 
در حمایت از خانواده و فرهنگ ایرانی اســلامی است که 
بعیــد می دانم که دولت با ابلاغــش از طریق مجلس به 

دولت مقاومتی داشته باشــد یا مخالفتی کند. راستینه 
اظهار کرد: به زودی رئیس مجلس این قانون را به دولت 
ابلاغ خواهد کرد و مطمئناً رئیس جمهور  هم در راستای 
تمکین بــه قانون ســاز و کارهای اجرایی آن را توســط 

دستگاه ها فراهم خواهد کرد.
وی بیان کرد: برخی از دستگاه ها ملاحظاتی را به رئیس 
مجلس اعلام کردند و قرار شد که این ملاحظات را ظرف 
مدت کمی برطرف کنند و بســترهای لازم برای اجرای 
قانون فراهم شــود لذا رئیس مجلــس تأکید کردند که 
دســتگاه ها بسترهای لازم را باید فراهم کنند و به زودی 

این قانون به دولت ابلاغ خواهد شد.
سخنگوی کمیســیون فرهنگی مجلس خاطرنشان کرد: 
به محض اینکه مقدمات اجرای قانون فراهم شود رئیس 
مجلــس آن را ابلاغ خواهد کرد. همــه ما متفق القولیم 
هم در مجلــس و هم در بخش قابل توجهی از دولت که 
باید از خانواده حمایت کنیم و از رهاشدگی فرهنگ که 
می تواند آســیب های اجتماعی بزرگی را شکل بدهد و 
مهم تر از همه آنها خانواده دچار آســیب شــود که باید 

جلوگیری کنیم.

قانونحجاببهزودیتوسطقالیبافابلاغمیشود

رئیس مجلس در جمع ســفرای کشــورهای اســلامی گفت: ما نیازمند اعمال 
تحریم های اقتصادی و قطع شــریان های حیاتی رژیم اشــغالگر قدس در منطقه 
هستیم، فشار سیاسی کشورهای اســلامی باید منعطف به توقف ماشین کشتار 

صهیونیست ها شود.
محمدباقر قالیباف دیروز در نشســت کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
با جمعی از ســفرای کشورهای اسلامی افزود؛ شرایط حساس و پویایی تحولات 
منطقه، بر اهمیت برگزاری چنین جلســاتی افزوده است. امیدوارم که نتیجه این 
هم اندیشــی انتقال پیام وحدت جهان اســلام در مقابل رژیم خبیث، اشــغالگر 
و جنایتکار صهیونیســتی باشــد. وی افزود: وظیفه شــما به عنوان ســفیران و 
فرستادگان کشورهای اسلامی از این جهت خطیر و با اهمیت است که می توانید 
با انعکاس عزم و اراده نظام جمهوری اســلامی ایران برای پشــتیبانی از مبارزان 
و مجاهدین سلحشــور در غزه لبنان یمن و سراسر جغرافیای کشورهای اسلامی 
دولت هــای خود را بیش از پیش در حمایت از مظلومان، محکومیت اشــغالگری 
و آزادی ســرزمین های اشغالی ترغیب نمایید. قالیباف گفت: ما و همه جهانیان 
شاهد هستند که رژیم نامشروع صهیونیستی چگونه منطقه را به جنگ و آشوب 
کشانده و بدون توجه به قواعد و اصول بین المللی شناخته شده کودک زن مرد، 
پیر و جوان را شهید و مجروح کرده و موجب آوارگی مردم مقاوم غزه شده است. 
ایــن باند جنایتکار در پرتو حمایت اربابان خود. بدون اینکه ابایی از نقض حقوق 
بین الملل و کشــتار غیر نظامیان داشته باشند به قصد تغییر ژئوپولتیک منطقه 
به نفع خود و غارت کشــورهای منطقه همه روزه خون بیگناهان را به زمین می 

ریزد و در مقابل هیچ نهاد و سازمانی هم پاسخگو نیست.
رئیس مجلس خاطرنشان کرد: همگی شاهد بودیم که بعد از به شهادت رساندن 
ســید حسن نصر الله دبیر کل حزب الله لبنان به یاری خداوند متعال عملیاتهای 
سربازان مقاومت با قدرت بیشتری در حال انجام است و در صورت ادامه ی جنگ 

ضربات مهلک تری به رژیم غاصب وارد خواهند کرد. این دشــمنان بشــریت در 
چند روز گذشــته نیز یحیی سنوار مبارز خستگی ناپذیر و مقاوم جنبش حماس 
را در نبردی نابرابر به شــهادت رســاند. با خواســت خدا و برخلاف نیات شــوم 
صهیونیســت ها پخش تصاویر آخرین لحظات حیــات با برکت وی که تا آخرین 
قطره خون خود با جنایتکاران صهیونیســتی می جگنید، مجددا بارقه امید را به 
دل ســربازان مقاومت تاباند و تلاش قهرمانانه وی الگویی برای نسلهای آینده در 

مبارزه و ایستادگی شد.
قالیباف گفت: رهبر معظم انقلاب اســلامی ایران در همین مورد در پیامشــان 
فرمودند: »فقدان فرمانده یحیی سنوار برای جبهه ی مقاومت البته دردناک است 
ولی این جبهه با شــهادت برجستگانی چون شــیخ احمد یاسین، فتحی شقاقی 
رنتیســی و اسماعیل هنیه از پیشــروی باز نماند و با شهادت سنوار هم کمترین 

توقفی نخواهد داشت؟ باذن الله حماس زنده است و زنده خواهد ماند.
وی در ادامه تصریح کرد: مســتحضر هستید که در هفته گذشته بنده سفری به 
لبنــان و از آنجا برای حضور در اجلاس اتحادیه بیــن المجالس جهانی دیداری 
از ژنو داشــتم قبل از سفر به سوییس به بیروت سفر کردم تا وضعیت میدانی را 
از نزدیــک ببینم و پیام واقعــی و واضحی را از اوضاع آنجا به نمایندگان مجالس 
جهــان، انتقال دهم. در نشســت ها و پنل های مختلف عنــوان کردم که مردم 
لبنان و فلسطین به امید یاری و حمایت ما هستند. دشمن اشغالگر توان نظامی 

آمریکا و همه حامیان خود را به صحنه آورده اســت تا اشــغالگری و تجاوز را در 
منطقه تثبیت نماید. با این وجود امروز دیگر فرصتی برای مماشــات بی تفاوتی با 

محاسبات طولانی مدت نیست.
رئیس مجلس شــورای اسلامی گفت: وظیفه همه کشورهای اسلامی و تک تک 
افراد این اســت کــه حامی مظلومان مقاوم و مبارزان از جان گذشــته جبهه ی 
مقاومت باشــند جمهوری اسلامی ایران با خون سرداران و سربازان خود در کنار 
مجاهدان جبهه مقاومت ایستاده است و میدان دیپلماسی را هم برای تنگ کردن 

عرصه بر دشمن اشغالگر، فعالانه به کار گرفته است.
قالیباف بیان کرد: در شــرایط کنونی وحدت و وفاق کشــورهای اسلامی تامین 
کننده امنیت و ضامن صلح و ثبات منطقه اســت. اشــغالگران نشــان داده اند 
کــه زبان گفتگو را نمی فهمند و ســکوت و بی تفاوتی، خوی وحشــیگری آنها 
را بیــدار میکند. این رژیم منحوس امروز گرفتار اعتراضات داخلی و مشــکلات 
امنیتی خارجی اســت و وجود نامشــروعش در خطر اضمحلال است. مسلمانان 
و کشــورهای اسلامی در این شــرایط وظیفه خطیری دارند. وی در ادامه گفت: 
نباید به این رژیم اجازه داد که از امکانات کشــورهای اسلامی برای جنایت علیه 
برادران و خواهران مســلمان بهره بگیرد. ما نیازمند اعمال تحریم های اقتصادی 
و قطع شریان های حیاتی رژیم اشــغالگر قدس در منطقه هستیم فشار سیاسی 

کشورهای اسلامی باید منعطف به توقف ماشین کشتار صهیونیست ها شود.
رئیس مجلس تأکید کرد: کشورهای اســلامی باید به صورت هماهنگ از فضای 
مناســب مجامع بین المللی بــرای محکومیت جنایات رژیم صهیونیســتی بهره 
بگیرنــد و آتــش بس را به نفع غیــر نظامیان و مردم بی پنــاه منطقه، بر آن ها 
تحمیــل نمایند. مطبوعات و رســانه ها باید ابعاد مختلــف جنایات رژیم را برای 
مخاطبان خود تشــریح کنند. خواص روشنفکران و همه اقشار ما باید آگاهانه در 

مسیر مبارزه با جنایتکاران روشنگری کنند.

محمدباقرقالیباف:
کشورهایاسلامیشریانهایحیاتی

صهیونیستهاراقطعکنند

مجتبی لواشانی


